

NOUVEL HAY MAGAZINE

SANS FRONTIÈRES

ANCA

[Participez à](#) ce Noël.

Avec un [cadeau de fin d'année](#), petit ou grand.

Pour lutter contre Aliyev et Erdogan - menaces génocidaires contre l'existence même des Arméniens dans notre patrie sacrée.

N'importe quel montant fera la différence.

[Avec des enjeux aussi élevés, chaque dollar compte vraiment.](#)

Alors rejoignez maintenant les patriotes arméniens - amis et parents - à travers l'Amérique pour faire votre part ce Noël pour notre communauté et notre cause - notre patrie et notre patrimoine. Trésor.

Sirov,



Aram

Aram S. Hamparian
Executive Director

PS - Contactez-moi à aram@anca.org à tout moment. J'apprécie vos commentaires et chéris notre amitié.
Si vous avez déjà fait un don ce Noël, veuillez accepter mes sincères remerciements !

Distributed by the Armenian National Committee of America
1711 N Street NW, Washington, DC 20036 | (202) 775-1918 | anca@anca.org | www.anca.org

[Chip in](#) this Christmas.

With a [year-end gift](#), large or small.

To fight back against Aliyev and Erdogan - genocidal threats to the very existence of Armenians in our sacred homeland.

Any amount will make a difference.

[With the stakes so high, every dollar truly counts.](#)

So join now with Armenian patriots - friends and relatives - across America in doing your part this Christmas for our community and cause - our homeland and heritage.
Treasure.

Sirov,



Aram

Aram S. Hamparian
Executive Director

PS - Contact me at aram@anca.org at any time. I welcome your feedback and treasure our friendship.
If you've already donated this Christmas, please accept my heartfelt thanks!

Distributed by the Armenian National Committee of America
1711 N Street NW, Washington, DC 20036 | (202) 775-1918 | anca@anca.org | www.anca.org

photo : D.R.

